
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 21 

XXI Sesja w dniu 19 października 2020 r., Dom Strażaka w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto 19 października 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:00 tego 

samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Pracownik UG ds. gospodarki odpadami – Katarzyna Kusek 

5. Sołtysi – wg załączonej listy obecności. 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 



3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego 

na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Czermin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Gminy Czermin i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na  rok 2020 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2020. 

10. Interpelacje i zapytania radnych 

11. Zamknięcie obrad 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Radny Myjak - protokół został przesłany drogą e-mailową. Czy są uwagi do protokołu?    

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności miedzy sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt – w okresie międzysesyjnym podpisano następujące umowy: 

- wykonanie nawierzchni dróg asfaltowych, 

- remont i dostawa materiałów na remont boiska w Czerminie, 

- remont boiska w Brniu Osuchowskim, 

- prace likwidacyjne przy S.P. Ziempniów, 

- dostarczenie decyzji – akcyza, 

- dotacja dla GSW na konserwację rowów, 

- wykonanie projektu i kosztorysu instalacji fotowoltaicznej, 

- dostarczenie decyzji – akcyza, 

- obsługa prawna zamówienia publicznego, 

- remont Domu Strażaka w Trzcianie, 

- kampania informacyjno-edukacyjna w związku ze zbiórką odpadów komunalnych, 

- wykonanie remontu dróg z dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego (Czermin, Wola), 

- wykonanie instalacji fotowoltaicznej na budynku Urzędu Gminy i Szkoły Podstawowej w 

Trzcianie (pozyskano dofinansowanie po 20 tys. zł z WFOŚiGW), 

- remont łazienki w S.P. Otałęż, 

- wynajem lokalu, 

- wykonanie schodów przy D.S. w Szafranowie, 

- czyszczenie i odmulenie kanałów na terenie gminy Czermin. 

Pan Wójt nawiązał do inwestycji prowadzonej na SUW w Trzcianie, informując, że jeżeli 

dzisiaj podjęta zostanie uchwała w sprawie zmian w budżecie, w dniu jutrzejszym jest 

możliwość podpisania umowy na remont SUW. Odbył się przetarg i kwota zadania wynosi 

2,178 mln zł. Kwota dofinansowania pozyskana z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego to ponad 1,3 mln zł. Kwota 500 tys. zł. to wkład własny 



gminy, to środki, jakie gmina otrzymała z Funduszu Inwestycji Samorządowych w postaci 

bonu wręczonego przez posła Kapinosa. 

Wydane zarządzenia – jak załącznik do protokołu. 

Pan Wójt poinformował o zakończeniu inwestycji – budowa PSZOK, który uruchomiony 

zostanie 1 stycznia 2021 r.                                                                                                   

Przedstawił radnym i sołtysom informację o zaistniałej sytuacji kryzysowej w CUW. 

Poinformował, że osoby pracujące w tej jednostce nie mogą świadczyć pracy, powołany 

został sztab kryzysowy, aby zapanować nad sytuacją i zapewnić terminowość wypłat. 

Wypracowano rozwiązania, które będą pod nadzorem Pana Sekretarza i Skarbnika. Poprosił 

osoby zainteresowane o wyrozumiałość, jeżeli wypłaty przelane będą z opóźnieniem. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego 

na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji rolniczej i Komisji 

oświatowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXI/152/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Czermin. 

Projekt uchwały odczytała i omówiła Pani Kusek. Poinformowała, że w związku z tym, że od 

1.01.2021r. zacznie funkcjonować PSZOK w Regulaminie należy wprowadzić informacje 

odnośnie jego funkcjonowania i limitach odbieranych odpadów. 

Radny Myjak przypomniał, że ostatnia zbiórka odpadów wielkogabarytowych odbędzie się w 

grudniu. 



Pani Kusek – od 1.01.2021r. wielkogabaryty odbierane będą w PSZOK. Trzeba je dowieźć 

samemu, we własnym zakresie. Opłaty za odbiór wliczone będą do ogólnej kwoty płaconej 

przez gospodarstwo za odbiór odpadów. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji rolniczej i Komisji 

oświatowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXI/153/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Gminy Czermin i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Kusek odczytała projekt uchwały. 

Radny Myjak – na posiedzeniu komisji padła propozycja, aby na stronie internetowej gminy 

umieścić informację, jakie odpady mogą być składane w PSZOK. 

 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji rolniczej i Komisji 

oświatowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Czermin i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 



Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXI/154/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.  

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały informując, że zwiększenia zapisane w projekcie 

uchwały dotyczą zwiększenia wkładu własnego do SUW i zakupu motopomp. Zmiany 

dotyczą funduszy sołeckich, które złożyły wnioski o zmianę przedsięwzięć na bieżący rok. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXI/155/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2020. 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik, który poinformował, że WPF jest aktualizowana w 

związku z wynikiem przetargu i aby Wójt mógł podpisać umowę musi mieć do tego 

upoważnienie. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XXI/156/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Banik – w sprawie inwestycji dotyczącej światłowodu, o który pytają mieszkańcy 

Zadworza w obawie, że zostali pominięci. Drugie pytanie dotyczy zagospodarowania 

zlikwidowanej szkoły w Łysakowie. 

Pan Wójt, – co do sieci światłowodowej. Po przeprowadzonej rozmowie z WDM okazuje się, 

że na dzień dzisiejszy nie mają koncesji na przesyłanie sygnału. Inwestycja jest na 2 lata. 

Wykaz adresowy nieruchomości bez internetu jest na stronie internetowej gminy. W kwestii 

szkoły – na dzień dzisiejszy nie mam żadnych informacji, co do zagospodarowania budynku. 

Pan Cisło – 1/ w sprawie szczepienia psów i 2/ jak gmina zabezpieczy sołtysów przed 

Covidem przy zbieraniu podatku? 

Pan Wójt – czas jest trudny dla wszystkich i apeluje o szczególną ostrożność. Co do 

bezpieczeństwa sołtysów przy poborze podatku. – Apeluję, aby ograniczyć kontakt i płatności 

realizować przelewem. Nie ma sposobu ani skutecznych środków zabezpieczających przed 

kontaktem z wirusem. W kwestii szczepienia psów. – Weterynarz zaprasza do gabinetu. Nie 

planuje wyjazdowego szczepienia. Będę prowadził rozmowy z innymi weterynarzami. 

Pan Cisło zaproponował, aby dostarczanie nakazów odbywało się bez podpisów, albo przez 

pocztę. 

Pan Wójt – nakaz podatkowy to forma decyzji, która musi być dostarczona z potwierdzeniem, 

które stanowi dowód w razie odwołania od decyzji. Nad formą dostarczania będziemy się 

zastanawiać. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

11. Zamknięcie obrad. 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

  

                                                                                 Przewodniczący 

                                                                                  Rada Gminy w Czerminie  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

Protokołowała: 

J. Jasińska 


